

THE CHURCH OF CHRIST IN CHINA HEEP WOH COLLEGE 中華基督教會協和書院

2020-2021

Circular No.15 (第十五號通告)

171 PO KONG VILLAGE RD., TSZ WAN SHAN, KLN., HKSAR

香港九龍慈雲山蒲崗村道一七一號

Tel 電話: 2323 4265 Fax 傳真: 2323 3258

E-mail: info@ccchwc.edu.hk

Homepage: http://www.ccchwc.edu.hk

Dear Parents/Guardians,

6th November, 2020

During the face-to-face class suspension in September, our school arranged live lessons to conduct online learning. After half-day classes resumed in stages, teachers also arranged online learning through Google Classroom during after-school hours. This blended learning mode is believed to be the new norm and to last for a while.

Currently, a number of schools are implementing "Bring Your Own Device" (BYOD) policy for allowing students to bring their own mobile computer devices to schools for learning activities, so that learning has become more personalized and mobile. Our school is actively planning to implement such policy.

Hence, through this survey, the school hopes to understand the parents' view on their children's online learning and on the 'BYOD' policy in order to better the relevant arrangement.

Link to survey: https://forms.gle/G93W7SYZNaDc7qPTA

Yours faithfully,

Dr. Chu Kai Wing

Principal

This circular is posted on the school website (http://www.ccchwc.edu.hk) Archives / Letter to the circular is posted on the school website (http://www.ccchwc.edu.hk)

敬啟者:

電子學習家長問卷

在 9 月暫停面授課堂期間,本校採用實時形式安排網上課堂。及後各級分階段恢復 半天面授課堂,老師亦會透過 Google 教室,安排學生於其他時間進行網上學習。這種 混合面授課堂與網上學習的教學新常態,相信仍會持續一段時間。

此外,現時已有不少學校推行學生「自攜裝置」政策,讓學生攜帶私人的流動電腦裝置回校進行學習活動,使學習更趨個人化和具流動性。本校正積極計劃推行有關政策。

故此,校方盼望能透過此問卷,了解家長就子女電子學習和「自攜裝置」政策的意 見,以完善相關安排。

問卷連結: https://forms.gle/G93W7SYZNaDc7qPTA

此致 貴家長

校長 朱啟榮 博士 謹啟

二零二零年十一月六日

本通告已上載本校網頁 (http://www.ccchwc.edu.hk) Archives / Letter to Parents